

成果分享會
Showcase

人聲放送 Voice Out!

無伴奏合唱計劃 A Cappella Project

18d
ART



社區演藝計劃 COMMUNITY ARTS SCHEME

十八

有藝

節目查詢 Programme Enquiries

康樂及文化事務署

Leisure and Cultural Services Department

2154 1340

www.cpo.gov.hk

一舖清唱 Yat Po Singers

2154 4233

info@yatposingers.org

www.yatposingers.org

全年精彩活動
Year-round
Programme



十八有藝 18dART

18d.art

yatposingers

如遇特殊情況，主辦機構保留更換節目及表演者 / 導師的權利。

本節目的內容並不反映康樂及文化事務署的意見。

Presenter reserves the right to change the programme, instructors and artists should unavoidable circumstances make it necessary. The content of programmes does not represent the views of the Leisure and Cultural Services Department.

所有場地使用者 / 參加者在進入場館前，必須佩戴自備的口罩，及須符合「疫苗通行證」實施的相關要求，並利用手機掃描「安心出行」二維碼，豁免人士除外。

All venue users/audiences, save for those exempted, are required to put on their own masks, comply with the requirement of the Vaccine Pass and scan the 'LeaveHomeSafe' QR code before entering the venue.

藝術，就在你身邊。

康文署與元朗大會堂及東華三院賽馬會天水圍綜合服務中心合作，在元朗區推行「十八有藝—社區演藝計劃」，透過可延續及深化的活動在區內推廣表演藝術，讓市民觀賞之外，更可以參與其中，親身體驗藝術如何令大眾與社區更有活力。

香港首個專業無伴奏合唱劇團一舖清唱之《人聲放送》無伴奏合唱計劃將舉辦不同類型無伴奏藝術活動，以音樂連繫社區。

Art is just around the corner.

LCSD joins hands with Yuen Long Town Hall and TWGHs Jockey Club Tin Shui Wai Integrated Services Centre for the "18dART" Community Arts Scheme to promote A Cappella in Yuen Long by organising activities in a continuous, stage-by-stage approach. More than just passive onlookers, residents can experience performing arts first-hand, tasting how art invigorates people and their neighbourhood.

Produced by the first A Cappella Theatre Company in Hong Kong, **Yat Po Singers, "Voice Out!" A Cappella Project** will bring a series of A Cappella art and music activities to the community.

17.09.2022 (六SAT)

4:00 (下午PM)

天水圍天暉路社區會堂

Tin Fai Road Community Hall,
Tin Shui Wai

演出 Performers :

初階無伴奏合唱班及人聲口技工作坊之學員

Participants of the Elementary A Cappella
Classes and Beatbox Workshops

憑票免費入場

Free admission by tickets

免費門票先到先得，派完即止。

門票索取方法，請參閱後頁。

Limited free tickets are distributed on a first-come-first-served basis. Please refer to "Collection of Admission Ticket" overleaf.

主辦 Presented by

製作 Produced by

支持機構 Supported by



門票索取方法 Collection of Admission Tickets

(每人限取2張 Each patron may get a maximum of 2 tickets)

親身索取 In Person

部份門票於節目開始前30分鐘在場地入口處派發。

Some tickets are available at the venue 30 minutes prior to the performance.

網上登記 Online Registration



使用網上表格索取免費門票，辦事處將以電郵方式確認。

Confirmation email will be issued to successful online registration.



導師團隊 Tutors Team

初階無伴奏合唱班

A班 | 黃健怡

從事無伴奏合唱編曲及演出。畢業於香港中文大學音樂文學士，主修聲樂並師隨胡永正先生。現為一舖清唱實習無伴奏藝術家。

B班 | 陳君明

為本港活躍之無伴奏合唱歌者及攝影師，曾獲得「十大青少年藝術家2019」獎項，獲邀於TEDx論壇上作分享，並獲得新加坡A Cappella Championship Loopstation category 2018及2019年兩度冠軍。

C班 | 黃文政

現為無伴奏合唱組合半肥瘦一員，藉以分享純人聲的音樂。組合曾得到台灣Vocal Asia Festival 亞洲盃阿卡貝拉大賽2018冠軍、美國阿肯色州沃爾頓藝術中心VoiceJam Award 2018、香港青年協會2018香港國際無伴奏合唱比賽香港公開組冠軍及澳門亞洲無伴奏合唱節2017冠軍。

人聲口技工作坊

符芳輝

現為無伴奏合唱團體 Saliva Music 的成員，擁有5年beatbox及A Cappella經驗。除了豐富的演出實力，近年亦開始於中學教授beatbox及A Cappella，致力將無伴奏音樂獨特之處帶給每位學生。

Elementary A Cappella Classes

Class A | Winky Wong

Winky is an A Cappella arranger as well as a performer. She graduated at The Chinese University of Hong Kong with a Bachelor of Arts Degree in Music, majoring in voice under the tutelage of Mr. Caleb Woo. She is currently the Musician Intern of Yat Po Singers.

Class B | Kessay Chan

Kessay is an active A Cappella artist. He won several local and international awards including Top 10 Young Artist 2019 and Singapore A Cappella Championship Loopstation champions for 2 years in 2018 and 2019. He was invited to a TEDx event to share his A Cappella experiences.

Class C | Andrew Wong

Andrew is currently a member of an A Cappella group Boonfaysau. Sharing A Cappella music, the group won the Champion of Taiwan Vocal Asia Festival 2018, VoiceJam Award 2018 from Walton Arts Center in Arkansas, Hong Kong Youth Association 2018 Champion of Hong Kong Open Category of Hong Kong International A Cappella Competition, and Champion of Macau Asia A Cappella Festival 2017.

Beatbox Workshops

Lulu Foo

Lulu is a beatboxer and has been a main member of Saliva Music for one year. He is experienced in beatbox and A Cappella performances. He is also devoted to nurturing the young beatbox talents in secondary schools, and to share the uniqueness and happiness of A Cappella and beatboxing to every student.

學員將於成果分享會中展現學習成果！

The participants will demonstrate their achievements at the Showcase!

表演曲目 Programme

初階無伴奏合唱班

A班 - 《留一天與你喘息》

B班 - 《Nobody Like U》

C班 - 《陪著你走》

人聲口技工作坊

A班 - 《蒙著嘴說愛你》

B班 - 《Comethru》

C班 - 《相信一切是最好的安排》

Elementary A Cappella Class

Class A - *Breathing with You*

Class B - *Nobody like U*

Class C - *I Will Walk with You*

Beatbox Workshop

Class A - *Love Behind the Mask*

Class B - *Comethru*

Class C - *To Believe Everything is the Best Arrangement*

* 25/9 會進行遴選，成功通過遴選的參加者可以參加進階無伴奏合唱訓練班。

Audition will be held on 25/9, selected candidates could join the Advanced A Cappella Classes.

* 參加者有機會在 31/12 的《Voice Out 結業演出及放映會》演出。

Participants might perform in the Voice Out Finale Performances and Screenings on 31/12.